



**WEDNESDAY, NOVEMBER 15<sup>TH</sup>, 2017**

**LE MERCREDI 15 NOVEMBRE 2017**

## Financial Planning

The question most frequently asked by parents is: *Where do we start?*

Jeremy Hampson, a senior investment advisor from *Assante Wealth Management*, will explain the three basic steps of financial planning for a special needs family and the key tools available. He will explain the "Henson Trust" in basic terms and when to use a Trust company. He will also touch on strategies that can improve your current tax situation and make sure there is money left behind for your child.

**Please note this session will be held primarily in English.**

**All questions may be asked in both French and English.**

## Planification financière

La question la plus fréquemment posée par les parents est :  
*Par où commencer?*

Jeremy Hampson, un conseiller financier de *Gestion de patrimoine Assante*, expliquera les trois étapes de la planification financière et les principaux outils disponibles pour une famille ayant des besoins spéciaux. Il expliquera la « Fiducie Henson » en termes de base et quand utiliser une société fiduciaire. Il discutera aussi des stratégies pouvant améliorer votre situation fiscale actuelle et assurer qu'il reste de l'argent pour votre enfant.

**Veillez noter que cet atelier sera en anglais.**

**Toutes les questions peuvent être posées en français et en anglais.**

Services. Support. Leadership.

**WIAIH**  
.qc.ca

Au service des gens ayant une déficience intellectuelle ou l'autisme et leurs familles

Serving people with intellectual disabilities or autism and their families

**FREE  
INFORMATION  
SESSION**

**SÉANCE  
D'INFORMATION  
GRATUITE**

**7 - 9 PM**

**19 h – 21 h**

**WIAIH**

**111 Donegani**

**Pointe-Claire, QC**

**H9R 2W3**

Please contact Alison  
Papazois at (514) 694-7090  
or by e-mail at  
[a.papazois@wiah.qc.ca](mailto:a.papazois@wiah.qc.ca) to  
reserve your spot.

Veillez communiquer avec  
Alison Papazois au (514)  
694-7090 ou par courriel à  
[a.papazois@wiah.qc.ca](mailto:a.papazois@wiah.qc.ca)  
pour réserver votre place.